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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 27. oktober 2011 

 
Tid og sted:  kl. 09.30 – 10.50, Skibotnsenteret 
 
Tilstede: Stian W Forsaa, Jonas Stenberg Nilsen, Eirik Holmen, Ida-Kristin Larsen, 

Tobias Fagerli, Isak M Engstad Nilsen, Sandra Soini Salangli. 
 
Forfall: Ingen 
 
Vara: Ingen 
 
Merknader: Ingen 
 
 
08/11   Valg av leder og nestleder 

 
Ungdomsrådet skal ha en leder og en nestleder, og dette velges i første møte. 
 
Behandling: 
 
Fire kandidater meldte seg: 
Stian, Sandra Ida, Tobias 
 
Avstemming: 
Tobias  3 stemmer 
Stian   2 stemmer 
Ida   2 stemmer 
Sandra  0 stemmer 
 
Tobias valgt til leder 
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Omstemming nestleder: 
Ida  5 stemmer 
Stian  2 stemmer 
 
Ida valgt til nestleder 

 
Vedtak: Tobias Fagerli velges til leder av ungdomsrådet og Ida-Kristin Larsen velges 

til nestleder. 
 
 
09/11   Valg av representant og vararepresentant til RUST 

 
RUST står for Regional Ungdomssatsing i Troms. En del av denne satsinga er et 
ungdomsråd for Nord-Troms, der Storfjord kommune har en representant og en 
vararepresentant. Ungdomsrådet må velge disse to personene. 

 
 Behandling: 
 
 Forslag fra Ida 
 Leder og nestleder representerer Storfjord. 
 

Forslag fra Jonas 
To andre personer oppnevnes. 
 
Forslag fra Jonas vedtatt med 5 mot 2 stemmer 
 
Seks kandidater til RUST meldte seg: 
Tobias, Jonas, Eirik, Ida, Isak, Sandra 
 
Avstemming: 
Tobias  4 stemmer 
Jonas  3 stemmer 
Isak  3 stemmer 
Eirik  2 stemmer 
Ida  1 stemme 
Sandra  1 stemme 
 
Tobias valgt til representant 
 
Omstemming vararepresentant: 
Jonas   5 stemmer 
Isak  2 stemmer 

 
Vedtak: Tobias Fagerli velges til representant til RUST og Jonas Stenberg Nilsen 

velges til vararepresentant. 
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10/11   Orienteringssaker 
 

a) Økonomistatus for ungdomsrådet 
b) Innkjøpsstopp i kommunen 
 
Behandling: 
 

  Sakene tatt til orientering 
 
11/11   Kommunens budsjett for 2012 
 

Ungdomsrådet har som oppgave å tale ungdommenes sak. Hvilke råd vil dere gi 
rådmannen og kommunestyret når det nå skal bestemmes hva kommunen skal 
bruke penger på neste år? 
 
Behandling: 
 
Mer penger til: 

• Ferdigstille hallen ved Hatteng skole. Nå går det ut over gymtilbudet og 
fritidsaktiviteter. Kjipt å ikke kunne svømme, og ha gym ute året rundt, 
uten mulighet til å dusje. 

• Buss til klubb både mandag og lørdag. Bedre å dra på klubb enn å drikke 
seg full i helgene for eksempel. 

• Savner tilbud til ungdom, fotball osv er bare for små unger. 
• Fotballbaner begynner å bli dårlig, det bør komme kunstgress. 
• Musikkanlegg. 
• Trommesett. 
• Bedre vei i boligfelt. 
• Ballbinger er bra, burde vært en på Hatteng også. 
• Åpen møteplass. 
• Viktig å unngå innkjpsstopp. 
• Skatepark og bmx-bane. De hoppene vi laga sjøl ved brannstasjonen tok 

kommunen ned. 
 
Mindre penger til 

• Skredsikring trenger man ikke å bruke penger på nå, når man ikke har 
trengt det før. Skolen har vært der i 50 år, uten at det har vært fare for 
elever og lærere. Bygget er en død ting som er viktigere enn folk, slik det 
virker nå. Vi burde heller sikra folk før. 

 
Dette er bra: 

• Klubbtilbud med buss hver mandag. 
• Flink kulturskole. Bra med undervisning i skoletida. 

 
Vi bruker tida til: 

• Fotball 
• Sykling 
• PC 
• Soving 
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• Hatteng: Butikken og GB [Grillbaren]. 
• Skibotn: Ballbingen, Joker og campingen også [Olderelv camping]. 
• Mer usosial på Hatteng på grunn av ange avstander, bedre på Skibotn der 

folk kanskje kan gå. 
 
 

12/11   Fritidsklubben på Hatteng - lokaler 
 

Fritidsklubben har fått forespørsel om å flytte fra planlagte egne lokaler på 
Skolebakken til lokaler i flerbrukshallen på Hatteng skole. Hvordan skal lokalene 
være for at det skal være gode lokaler? Hva mener ungdomsrådet er et godt tilbud? 
 
Behandling: 
 

• God idé, blir litt som på Skibotn. 
• Skredfaren må være avklart. 
• Lakselv har kjempebra lokaler, f.eks. 

o Eget gamerom med PC 
o Stort rom folk kan sitte i, med mange ulike stoler 
o Stor kiosk – må ha slush 
o Danserom med skikkelig anlegg 
o Stort biljardbord 
o Airhockey 
o Koselig, litt mørkt 
o Sofagruppe, kafé 

• Ei gruppe av ungdommene må få være med å designe. 
 
 
13/11   Søknad om støtte til treningsleir i Tyrkia – Jonas Nystad Johansen 
 

(Se vedlegg.) 
SUR må avgjøre om de ønsker å støtte søknaden. 

 
  Behandling 
 
  Søknaden enstemmig innvilget kr 1.000,- som omsøkt. 
 
Vedtak: Jonas Nystad Johansen innvilges kr 1.000,- i støtte til treningsleir i Tyrkia. 
 
 
14/11   Ungdomskortet 
 

(Se vedlegg) 
Jens Aleksander Simonsen fra Kåfjord ungdomsråd oppfordrer alle ungdomsråd i 
Nord-Troms til å si sin mening om Ungdomskortet. Saken diskuteres i møtet. 
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  Behandling: 
 

Forslaget er godt, men ungdom i Storfjord har lite behov for buss utenom 
skoleskyss. Det er nok behov for dette meste for de som går på skole i byen. 

 
 
 
Sandra Soini Salangli (s) 
Isak M Engstad Nilsen (s) 
Eirik Holmen (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Stian W Forsaa (s) 
Tobias Fagreli (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 8. november 2011  
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 


